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Protokół Nr LXIV/14 
z LXIV sesji Rady Miejskiej 

odbytej w dniu 29 kwietnia 2014 r. 
 
 

Irena Stawiarska – poinformowała, że w ubiegły piątek miała zaszczyt uczestniczyć w gali w Kłodzku 
na której były wręczane wyróżnienia i nagrody do tytułu „Aktywny Obywatel Ziemi Kłodzkiej”.   
Obecność radnej podyktowana była nominacją Pana Pawła Błachowicza do tejże nagrody, który znany 
jest ze swojej działalności i pracowitości. Dodała, że jest to człowiek o wielkim sercu i niezwykłej 
osobowości. Poprosiła Panią Burmistrz o wręczenie nagrody. 
Paweł Błachowicz – serdecznie podziękował za wyróżnienie oraz dotychczasową współpracę z Panią 
Burmistrz i radnymi. 
Burmistrz poinformowała, że 17 lutego br. został powołany społeczny komitet na rzecz ufundowania 
proporcjo dla placówki Straży Granicznej w Kłodzku. Jest propozycja przeprowadzenia publicznej 
zbiórki. Zwrócono się do każdego samorządu powiatu kłodzkiego i ząbkowickiego aby każdy                        
z samorządów przekazał pewną pulę pieniędzy. Zwraca się do Rady o wyrażenie zgody na 
przeznaczenie kwoty ok. 400 zł na ten cel.  
Przewodniczący poinformował, że jest zgoda Rady. 
Mieczysław Kamiński – mówi, że z zaproszenia jakie otrzymaliśmy wynika, że jest to sesja zwyczajna 
i każdy może zgłosić do porządku obrad punkty. Z uwagi na powyższe oznajmił, że 4 czerwca br. mija 
XXV rocznica wyborów czerwcowych, częściowo demokratycznych, które zapoczątkowały przemiany 
demokratyczne w Polsce. Zgłasza wniosek aby z tej okazji przeprowadzić uroczystą sesję Rady 
Miejskiej w Bystrzycy Kłodzkiej. 
Burmistrz poinformowała, że mamy zaplanowaną wspólną sesję z Gminą Kaźmierz w dniach 31 maja 
– 1 czerwca br. poświęconą naszej współpracy oraz XXV – leciu pierwszych wolnych parlamentarnych 
wyborów z udziałem Zespołu Szkół Ogólnokształcących.   
          
Przewodniczący Rady Miejskiej, Pan Artur Pokora o godz. 1600 w sali konferencyjnej Ratusza, na 
Placu Wolności 1 w Bystrzycy Kłodzkiej otworzył obrady sześćdziesiątej czwartej sesji Rady Miejskiej.           
Powitał serdecznie wszystkich radnych, Burmistrza, zaproszonych gości.   
 
Zgodnie z listą obecności, aktualnie w posiedzeniu uczestniczyło 15 radnych, co wobec ustawowego 
składu rady wynoszącego 15 osób, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 
uchwał.  

Lista obecności - stanowią załącznik Nr 1 
 

Podczas głosowania na tej sesji podniesione ręce liczone będą przez Wiceprzewodniczącego Rady – 
Leszka Stróża.  

  
Porządek obrad przedstawiał się następująco: 
1.  Otwarcie obrad. 
2.  Powołanie sekretarza sesji. 
3.  Podjęcie uchwał w sprawach: 
     1/ nadania tytułu Honorowego Obywatela Bystrzycy Kłodzkiej Panu Wiesławowi Włodarczakowi; 
     2/ nadania tytułu Honorowego Obywatela Bystrzycy Kłodzkiej Panu  Bogdanowi Zdrojewskiemu; 
     3/ nadania tytułu Honorowego Obywatela Bystrzycy Kłodzkiej księdzu Andrzejowi Adamiakowi; 
     4/ nadania tytułu Honorowego Obywatela Bystrzycy Kłodzkiej Pani Barbarze Nowak – Obelindzie; 
     5/ nadania tytułu Honorowego Obywatela Bystrzycy Kłodzkiej Panu Zdenkowi Espandrovi; 
     6/ nadania tytułu Honorowego Obywatela Bystrzycy Kłodzkiej Panu Marianowi Krzyżyńskiemu; 
     7/ nadania tytułu Honorowego Obywatela Bystrzycy Kłodzkiej Panu Zbigniewowi Szczygłowi; 

  4.  Zamknięcie obrad. 
 
  Ad 2. Powołanie sekretarza sesji  

Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji punktu – „Powołanie sekretarza sesji”                                          
i zaproponował, aby funkcję sekretarza pełniła Wiceprzewodnicząca Rady – Irena Stawiarska. 
W związku z tym, że nie było uwag, Przewodniczący poddał pod głosowanie propozycję. 
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Za wyborem sekretarza sesji w osobie radnej Ireny Stawiarskiej w głosowaniu wzięło udział                            
14 radnych, za oddano 14 głosów, jednogłośnie.    
Przewodniczący przypomniał również, że wnioski sekretarzowi sesji zgłaszane powinny                              
być na piśmie.  
 
Ad. 3. Podjęcie uchwał w sprawach. 

Przewodniczący Rady poinformował, że w dniu 5 kwietnia 2004 r. Rada Miejska podjęła uchwałę                 

nr XXIV/172/14 w sprawie nadania tytułu „Honorowy Obywatel Bystrzycy Kłodzkiej”. 

 

W dniu 26.07.2013 r. do Biura Rady wpłynął wniosek od grupy radnych: /radnego Mariana Adamowa, 

radnego Mieczysława Kamińskiego, radnego Dariusza Krzemińskiego, radnego Jerzego Klajna, 

radnego Jana Szkwarka, radnego Andrzeja Wziątka/ o nadanie tytułu dla Pana Zbigniewa                           

S z c z y g ł a. 

Zgodnie z ustaleniami określonymi w uchwale w sprawie nadania tytułu „Honorowy Obywatel Bystrzycy 

Kłodzkiej”, zwołałem posiedzenie Kapituły, która w dniu 20.09.2013 r. została poinformowana o wniosku               

o nadanie tytułu „Honorowy Obywatel Bystrzycy Kłodzkiej”. 

Po przeanalizowaniu przez Kapitułę wniosku – poddałem go pod głosowanie wniosek o nadanie tytułu 

dla Pana Zbigniewa Szczygła  – Kapituła zaopiniowała jednogłośnie (5 głosów za) 

 

W dniu 08.01.2014 r. do Biura Rady wpłynął wniosek od mieszkańców gminy Bystrzyca Kłodzka                  

w liczbie 210 osób o nadanie tytułu dla Pana Mariana K R Z Y Ż Y Ń S K I E G O. 

Zgodnie z ustaleniami określonymi w uchwale, zwołałem posiedzenie Kapituły, która w dniu 23.04.2014 

r. została poinformowana o wniosku o nadanie tytułu „Honorowy Obywatel Bystrzycy Kłodzkiej”. 

Po przeanalizowaniu przez Kapitułę wniosku – poddałem go pod głosowanie wniosek o nadanie tytułu 

dla Pana Mariana Krzyżyńskiego  – Kapituła zaopiniowała jednogłośnie (7 głosów za). 

  

W dniu 22.04.2014 r. do Biura Rady wpłynęły wnioski od Burmistrza Bystrzycy Kłodzkiej o nadanie 

tytułu „Honorowy Obywatel Bystrzycy Kłodzkiej”: 

1/ wniosek o nadanie tytułu dla Pani  Barbary  N o w a k – O b e l i n d y, 

2/ wniosek o nadanie tytułu księdzu  Andrzejowi  A d a m i a k o w i, 

3/ wniosek o nadanie tytułu Panu  Zdenkowi  E s p a n d r o v i, 

4/ wniosek o nadanie tytułu Panu  Wiesławowi  W ł o d a r c z a k o w i, 

5/ wniosek o nadanie tytułu Panu  Bogdanowi  Z d r o j e w s k i e m u. 

Zgodnie z ustaleniami określonymi w uchwale, zwołałem posiedzenie Kapituły, która w dniu 23.04.2014 

r. została poinformowana o wnioskach o nadanie tytułu „Honorowy Obywatel Bystrzycy Kłodzkiej”. 

Po przeanalizowaniu przez Kapitułę powyższych wniosków – poddałem je pod głosowanie: 

1/ wniosek o nadanie tytułu dla Pani Barbary Nowak – Obelindy – Kapituła zaopiniowała jednogłośnie  

    (7 głosów za), 

2/ wniosek o nadanie tytułu księdzu Andrzejowi Adamiakowi - Kapituła zaopiniowała jednogłośnie  

    (7 głosów za), 

3/ wniosek o nadanie tytułu Panu Zdenkowi Espandrovi - Kapituła zaopiniowała jednogłośnie  

    (7 głosów za), 

4/ wniosek o nadanie tytułu Panu Wiesławowi Włodarczakowi - Kapituła zaopiniowała jednogłośnie  

    (7 głosów za), 

5/ wniosek o nadanie tytułu Panu Bogdanowi Zdrojewskiemu - Kapituła zaopiniowała jednogłośnie  

    (7 głosów za), 

 

Przystąpiono zatem do przedstawienia kandydatur do tytułu „Honorowego Obywatela Bystrzycy 

Kłodzkiej”.  
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1/ Przewodniczący Rady poprosił Panią Burmistrz o przedstawienie wniosku dotyczącego pierwszego 
kandydata, tj. Pani Barbary Nowak - Obelindy. 
Burmistrz poinformowała, że wkład pracy, jaki wnosi Pani Barbara Nowak – Obelinda  na rzecz naszej 
gminy, w tym przede wszystkim ratowanie zabytków jest niesamowity. Nigdy jako gmina nie spotkaliśmy 
się z negatywnym podejściem do naszych przedsięwzięć. Zawsze spotykaliśmy się ze zrozumieniem, 
dobrą wolą i sercem, które dla Bystrzycy Kłodzkiej Pani Konserwator ma. To co na przestrzeni lat dzieje 
się w Bystrzycy Kłodzkiej w sprawie zabytków, w tym niezliczona ilość wizyt Pani Konserwator zasługuje 
na olbrzymi szacunek, niezależnie od tego czy był to remont baszt czy murów obronnych. Gdyby była zła 
wola nad upieraniem się nad doborem farb, czy materiałów to do dnia dzisiejszego nie ukończylibyśmy 
prac nad renowacją baszt,  wież czy murów. Ogromne wsparcie pani konserwator to nie tylko mury, 
baszty, czy ratusz ale także budynki wspólnot, które są wpisane są do rejestru zabytków, to również 
obejmuje obiekty sakralne. Tyle ile czasu i serca Pani Konserwator poświęciła, aby pałac w Gorzanowie 
ożył to zasługuje na szczególne podziękowanie. Wielokrotnie przyjeżdżała do naszej gminy                                
z potencjalnymi inwestorami, służyła wsparciem w Ministerstwie Kultury.    
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
Mieczysław Kamiński – mówi, że od momentu ogłoszenia informacji, kto zostanie Honorowym 
Obywatelem Bystrzycy Kłodzkiej usłyszał około 10 uwag negatywnych i ani jednej uwagi pozytywnej. 
Produkowanie hurtem honorowych obywateli powoduje depresjonowanie tytułu „Honorowy  Bystrzycy 
Kłodzkiej”. Ponadto nadajemy tytuły osobom spoza Bystrzycy Kłodzkiej, którzy w takim czy w innych 
stopniu nie są związani z Bystrzycą natomiast widzimy wielu mieszkańców Bystrzycy, którzy tu 
zamieszkują od 1945 roku i którzy się dla naszego miasta zasłużyli.  
Jeśli chodzi o Panią Konserwator jest osobą faktycznie zaangażowaną ale robi te zadania w ramach 
swoich obowiązków. Jest tak samo zaangażowana w ratowaniu zabytków w Kłodzku jak i w innych 
miejscowościach. Gdybyśmy tak podchodzili do nadawania tytułów to tyle ile jest samorządów w 
województwie dolnośląskim, tyle samorządów powinno przyznać Pani Barbarze Nowak – Obelindzie 
tytuł Honorowego Obywatela.  Wówczas taki tytuł nie ma większego znaczenia czy wartości.  
Radny mówi, że szanuje Panią Konserwator, wielokrotnie współpracował z Nią w Delegaturze 
Wałbrzyskiej. 
W związku z tym, że mamy dużo obywateli swoich, którzy naprawdę się zasłużyli dla swojego miasta i 
gminy dlatego osobiście wstrzyma się przed podjęciem tej uchwały. 
Irena Stawiarska – mówi, że słyszała zupełnie inne opinie. Opinia publiczna w dużej mierze zależy od 
tego, jak się przedstawi sprawę. Jeśli ludziom naświetli się prawdę w postaci tego ile ta Pani faktycznie 
zrobiła dla naszego miasta i ile nam pomogła to widzimy wówczas w jakiej dobrej i słusznej sprawie 
działamy. Mówi, że jak się porozmawia z ludźmi dłużej, jak się naświetli sprawę kim jest ta Pani to 
mieszkańcy są wówczas zachwyceni.  
Zastępca Burmistrza – poinformowała, że chciałaby powiedzieć kilka słów z punktu widzenia 
praktycznego, ponieważ dzisiejsza dyskusja generalnie zbiega się z pewnymi sformułowaniami, które 
musiały być ujęte we wniosku, a mianowicie opiniuje sprawy dotyczące ochrony zabytków, remontów. 
Mówi, że uczestniczyła w kilkudziesięciu posiedzeniach konserwatorskich. Niestety na tych spotkaniach 
nikogo z radnych nie było i być może państwo radni nie wiedzą jaka to jest żmudna praca i ile trzeba 
poświęcić zdrowia. Mówi, że zapisy w dokumentach /kosztorysach/ opracowanych przez fachowców  są 
zczytywane i sprawdzanie w terenie. To nie jest opiniowanie zza biurka w Wałbrzychu.  
Marian Adamów – zgadza się ze swoimi przedmówcami. Nadanie tytułu to jest jednak wielkie 
wyróżnienie i wydarzenie. Troszkę jednak za bardzo się tym tytułem „szasta”. Nawiązując do 
wypowiedzi radnej Ireny Stawiarskiej, że jak się człowiek w to wczyta, jak człowiek z tym bywa to 
człowiek do tego inaczej podchodzi…. Radny mówi, że cześć radnych miała na to tylko 7 dni na 
przeglądnięcie dokumentów i prosi aby się nie dziwić, jeśli się wstrzyma od głosowania.    
Mieczysław Kamiński – mówi, że podtrzymuje swoje stanowisko. Zna Panią Obelindę i to jest 
wartościowa osoba ale powtarza, że nie możemy depresjonować tego naszego najważniejszego tytułu 
w ten sposób, ze nadajemy wszystkim tym, którzy robią coś w ramach pracy zawodowej czy nawet 
powyżej pracy zawodowej.  
Zastępca Burmistrza – z całą odpowiedzialnością mówi, że gdyby nie wsparcie i wysiłek Pani 
Obelindy, nie pozyskalibyśmy tyle środków i nie ukończylibyśmy prac i nie uratowalibyśmy tych 
zabytków w tym okresie finansowania jaki był.  
Dariusz Krzemiński – mówi, że „w 100% zamiast tym wszystkim osobom proponowanym dziś do 
odznaczenia, dałbym Pani Burmistrz Renacie Surmie Honorowego Obywatela”.    
Jan Pięta – mówi, że czytał wielokrotnie wnioski, w tym dla Pana Zbigniewa Szczygła i z całym 
szacunkiem dla Niego, ale uzasadnieniu ujęto, że gasił pożary, uczestniczył w powodzi… Radny mówi, 
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że także w tym akcjach uczestniczył ale taki był obowiązek strażaka. Dodał, że w uzasadnieniu grupy 
radnych opisane zasługi Pana Szczygła wynikały z obowiązków wykonywanej pracy.  
Mieczysław Kamiński – mówi, że Pan Szczygieł pracował zawodowo i w ramach tej pracy wykonywał 
obowiązki, ale od paru ładnych lat jest związany integralnie z Bystrzycą Kłodzką, mieszka w 
Marianówce, wybudował się, organizuje różne imprezy i działania lokalne.  
Nadanie Honorowego Obywatela nie polega na tym, aby porównywać jednego z drugim.  
  
Przewodniczący Rady przystąpił do przeprowadzenia głosowania nad projektem uchwały.                     
Rada w obecności 14 radnych, w głosowaniu jawnym, 9 głosami za, przy 4 wstrzymującym się podjęła:  
 

Uchwałę Nr LXIV/562/14 
w sprawie  nadania tytułu „Honorowy Obywatel Bystrzycy Kłodzkiej” 

       - stanowiący załącznik nr 2 
 

2/ Przewodniczący Rady poprosił Panią Burmistrz o przedstawienie wniosku dotyczącego drugiego 
kandydata, tj. księdza Andrzeja Adamiaka. 
Burmistrz poinformowała, że w czerwcu mija 25 lat, więc mamy srebrny jubileusz odkąd ksiądz Andrzej 
Adamiak jest kustoszem Sanktuarium Maria Śnieżna. Dla niektórych osób, które nie przywiązują wagi do 
religii to z innego punktu widzenia przedstawi kandydaturę księdza Andrzeja Adamiaka.  
Sanktuarium traktowane jest jako miejsce kultu religijnego ale też jako jedna z atrakcji turystycznych w 
naszej Gminie. Mówi, że niektórzy pamiętają jak wyglądało Sanktuarium sprzed 25 laty a jak wygląda 
teraz i otoczenie. Udało się pozyskać na ten cel olbrzymie środki i zaopiekować się Sanktuarium.         
Za to przede wszystkim ceni się Księdza, że z niczego potrafił zrobić ogromną inicjatywę.  
Minister Kultury i Dziedzictwa Narodowego w 2006 r. wyróżnił ks. Andrzeja Adamiaka złotą odznaką „Za 
opiekę nad zabytkami". Pan Minister nie wyróżnia osób przypadkowych.  
Inicjatywa księdza i to, że potrafił „wejść w zastępstwo za gminę” jeśli chodzi o poszerzenie drogi naszej 
gminnej na Marię Śnieżnej. Dzięki temu, że droga została Mu oddana w dzierżawę to jako pierwszy 
szlifował nowe przepisy z tzw. spec ustawy i wprowadzał je w życie aby mów wywłaszczyć z pewnej 
części działki naszego sąsiada i aby móc tą drogę poszerzyć. Należą się księdzu ukłony, bo mamy 
przetarty cały szlag aby zastosować spec ustawę.   
Jan Szkwarek – uważa, że ksiądz Adamiak nie jest aż tak wielkim i zaszczytnym człowiekiem, który 
miałby otrzymać  taki tytuł., bo można byłoby wyróżnić wielu innych np. ks. Mariana z Parafii Wilkanów, 
czy ojca Józefa z Parafii Stara Łomnica, ksiądz Edward z Parafii Idzików. Wszyscy księża się starają 
aby te kościoły i otoczenie było coraz ładniejsze. 
 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady przystąpił do przeprowadzenia głosowania nad projektem uchwały.                     
Rada w obecności 14 radnych, w głosowaniu jawnym, 10 głosami za, przy 4 wstrzymującym się 
podjęła:  
 

Uchwałę Nr LXIV/563/14 
w sprawie  nadania tytułu „Honorowy Obywatel Bystrzycy Kłodzkiej” 

       - stanowiący załącznik nr 3 
 
3/ Przewodniczący Rady poprosił Panią Burmistrz o przedstawienie wniosku dotyczącego trzeciego 
kandydata, tj. Pana Zdenka Espandrova. 

Burmistrz poinformowała, że będzie to rocznica dwudziestolecia podpisania naszej umowy                             
o współpracy pomiędzy Usti nad Orlicą a gminą Bystrzyca Kłodzka. Pan Zdenek Eśpander od 

wiele lat zaangażowany jest w prace na rzecz samorządu naszej gminy.  
Dzięki Jego zaangażowaniu udało się napisać pewne wspólne projekty m.in. projekty dotyczące 
współpracy poszczególnych szkół. Ta współpraca nie opiera się tylko na poziomie samorządu ale 
przechodzi do naszej społeczności, do naszych mieszkańców, w tym emeryci i renciści. Współpraca 
obejmuje także szkołę muzyczną, koła gospodyń wiejskich.       
Realizowanych jest wiele projektów dotyczących bezpieczeństwa w postaci wyposażenia ochotniczych 
straży pożarnych. Dzięki wsparciu i zaangażowaniu Pana Zdenka Espandera otrzymaliśmy środki 
unijne.   
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Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
Mieczysław Kamiński – poinformował, że współpraca pomiędzy Usti nad Orlicą a gmina Bystrzyca 
Kłodzka jest owocna i na to zasłużyło się wielu ludzi. Jest zaskoczony tą kandydaturą, gdyż na to 
miejsce widziałby radny pierwszego albo drugiego starostę albo Lubosza, który był bardzo 
zaangażowany i był na każdej imprezie organizowanej w Gminie Bystrzyca Kłodzka przez wiele lat.   
Pan Zenek Espander zaangażował się bardziej we współpracę dopiero od 2010 roku, kiedy został 
Zastępcą Burmistrza Usti nad Orlicą. Byli tacy działacze ze strony czeskiej, którzy zasłużyli się 
zdecydowanie w większym zakresie i w większym stopniu niż proponowana kandydatura.  
 
Przewodniczący Rady przystąpił do przeprowadzenia głosowania nad projektem uchwały.                     
Rada w obecności 13 radnych, w głosowaniu jawnym, 11 głosami za, przy 2 wstrzymującym się 
podjęła:  
 

Uchwałę Nr LXIV/564/14 
w sprawie  nadania tytułu „Honorowy Obywatel Bystrzycy Kłodzkiej” 

       - stanowiący załącznik nr 4 
 
Piotr Budnik zgłosił wniosek o zarządzenie 5 minut przerwy 
Rada w obecności 14 radnych, jednogłośnie wniosek przyjęła. 
 
4/ Przewodniczący Rady poprosił Panią Burmistrz o przedstawienie wniosku dotyczącego czwartego 
kandydata, tj. Pana Mariana Krzyzyńskiego. 
Burmistrz poinformowała, że została upoważniona przez mieszkańców do przedstawienia kandydatury 
Pana Mariana Krzyżyńskiego.    
Jest to osoba, która zasługuje na tytuł Honorowego Obywatela z tego względu, że jako szef 
Bystrzyckich Zakładów Przemysłu Zapałczanego w Bystrzycy Kłodzkiej nie wykonywał tylko swoich 
obowiązków ale dbał przede wszystkim o pracowników. Pokłosiem wykonywanych inwestycji w latach 
70 i 80 do dziś są korty tenisowe.   
Angażował się w pracę społeczną zostając Przewodniczącym Rady Dyrektorów Bystrzycy Kłodzkiej. 
Rada Dyrektorów pod Jego kierownictwem wspierała realizację powstania działek pod budowę domków 
jednorodzinnych przy ulicach: Gagarina, Norwida, Lotników oraz budowę bloków mieszkalnych na 
Osiedlu Szkolnym i ulicy Osiedlowej. To było wielkie szczęście pracować wtedy, kiedy szefem zakładu 
był Pan Marian Krzyżyński.  
Przez dwie pierwsze kadencje od roku 1990 Pan Marian Krzyżyński był Radnym Rady Miejskiej w 
Bystrzycy Kłodzkiej. Przyczynił się do rozwoju sportu i rekreacji w Bystrzycy Kłodzkiej między innymi 
poprzez następujące działania: 
- przebudowę stadionu miejskiego, 
- finansowanie przez BZPZ klubu sportowego MKS Polonia, 
- budowę kortów tenisowych z kręgielnią i zapleczem socjalnym, 
- budowę orczykowego wyciągu narciarskiego w Nowej Bystrzycy, 
- organizację ogólnopolskiej zimowej olimpiady dla pracowników branży zapałczanej, 
- w okresie ferii zimowych wprowadził zasadę bezpłatnych wyjazdów na narty połączoną z bezpłatnym 

korzystaniem z wyciągu narciarskiego, 
- był inicjatorem powstania jedynej sekcji narciarstwa alpejskiego skupiającej najlepszych sportowców z    
  byłego województwa wałbrzyskiego, 
- zagospodarowanie tzw. „Małpiego Gaju" na cele rekreacyjno - rozrywkowe dla załogi zakładu i  
  mieszkańców miasta, 
- nadzorowanie budowy ścieżki zdrowia przy basenie kąpielowym, 
- był zaangażowany w budowę mini elektrowni wiatrowej przy schronisku na Śnieżniku. 
Pomysły, aktywność i zaangażowanie w sprawy zakładu, to nie jedyna wielka zaleta Pana Mariana 
Krzyżynskiego. Był również wrażliwy na problemy ludzkie w trudnych latach poprzedniego ustroju, które 
wielokrotnie rozwiązywał swoimi trafnymi decyzjami. 
Pomimo, że minęło tak wiele lat od przedstawionych faktów, należy pamiętać i docenić wkład oraz 
zaangażowanie w rozwój Gminy Bystrzyca Kłodzka". 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
Piotr Budnik – mówi, że Pan Marian przekazał album ze zdjęciami Zapałek, który został wykonany w 
latach, kiedy był dyrektorem. Jest zdania, aby ten album przekazać na ręce Dyrektora Muzeum 
Filumenistycznego.    



6 

 

Mieczysław Kamiński – mówi, że kandydatura Pana Mariana Krzyżyńskiego jest jak najbardziej 
zasadna i godna podkreślenia, że wniosek złożyli mieszkańcy Bystrzycy Kłodzkiej. W czasach trudnych, 
komunistycznych wyrastał ponad przeciętnych innych dyrektorów bystrzyckich. Przez kilkadziesiąt lat 
obserwował działalność Pana Krzyżyńskiego i była to działalność wszechstronna. Popierał wiele 
działań, nie tylko sport, dzięki którym nasze miasto było ładniejsze, piękniejsze i bardziej funkcjonalne.   
Jan Szkwarek – popiera w 100% słowa Pani Burmistrz, jest to człowiek o wielkim i pięknym sercu.  
Irena Stawiarska – mówi, że z Panem Krzyżyńskim zetknęła się w Radzie, kiedy wówczas było 28 
radnych. Nie było kłótni, awantur i z przyjemnością wspomina czteroletnią pracę z Panem Marianem 
Krzyżyńskim.   
 
Przewodniczący Rady przystąpił do przeprowadzenia głosowania nad projektem uchwały.                     
Rada w obecności 13 radnych, w głosowaniu jawnym, 13 głosami za, jednogłośnie podjęła:  
 

Uchwałę Nr LXIV/565/14 
w sprawie  nadania tytułu „Honorowy Obywatel Bystrzycy Kłodzkiej” 

       - stanowiący załącznik nr 5 
 
5/ Przewodniczący Rady poprosił wnioskodawców o przedstawienie wniosku dotyczącego piątego 
kandydata, tj. Pana Zbigniewa Szczygła. 
Mieczysław Kamiński poinformował, że Pan Zbigniew Szczygieł całą swoją pracę zawodową poświęcił 
w straży pożarnej zawodowej jako komendant wojewódzki i człowiek, który decydował o pewnych 
środkach finansowych. Za wszelki sposób starała się aby Gmina otrzymała nowoczesny sprzęt, bazę 
lokalową w jednostkach ratowniczo - gaśniczych a także jednostkach  ochotniczych straży pożarnych. 
Organizował działania ratownicze, w tym na terenie Gminy Bystrzyca Kłodzka.  
Jako działacz sejmiku i radny sejmiku   i członek zarządu był współautorem programu poprawy stanu 
bezpieczeństwa Dolnego Śląska „Programu Poprawy Stanu Bezpieczeństwa Dolnego Śląska", 
współpracował w opracowaniu programu bezpieczeństwa dla obszarów górskich w  ramach 
zrównoważonego rozwoju. 
Od kilku lat jest zaangażowany w sprawy lokalne i bystrzyckie jako mieszkaniec Marianówki. Jako 
mieszkaniec Marianówki pełni aktywnie swój udział w różnych działaniach lokalnych m.in. jest członkiem 
Stowarzyszenia „Wybrani w Górach” i Członka Zarządu Stowarzyszenia „Marianny Orańskiej" i słynna 
„wołowina sudecka”. 
Jako radni uważamy, że olbrzymie zaangażowanie i wspieranie społeczności lokalnej                                          
i samorządu terytorialnego w pełni uzasadnia nasz wniosek o nadanie Panu Zbigniewowi Szczygłowi 
Tytułu „Honorowy Obywatel Bystrzycy Kłodzkiej". 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
Jan Szkwarek – mówi, że jest to człowiek, który zasługuje na ten tytuł bo stara się aby ta nasza gmina 
wyglądała z każdym dniem coraz ładniej, pozyskuje sporo pieniędzy na zakup samochodów bojowych, 
stara się aby nasze drogi były coraz lepsze. Ma nadzieje, że dzięki Panu Zbyszkowi i ścieżka rowerowa 
powstanie. Jest zdania, że ten tytuł powinien być nadany. 
Jan Pięta – pyta radnego Szkwarka, które auto OSP zastało zakupione dzięki Panu Szczygłowi? Prosi 
radnego Mieczysława Kamińskiego o odczytanie od którego roku był Komendantem Wojewódzkim?     
Mieczysław Kamiński poinformował, że to nie jest ważne od kiedy był Komendantem Wojewódzkim, to 
nie ma nic wspólnego z tytułem Honorowego Obywatela Bystrzycy Kłodzkiej. Dodał, że w uzasadnieniu 
jest zapis, że od lutego 2006 r. pełnił funkcję Komendanta Dolnośląskiej Wojewódzkiej Państwowej 
Straży Pożarnej we Wrocławiu.  
Dzięki Panu Szczygłowi, Pani Burmistrz została na tą kadencję Burmistrzem dzięki remoncie drogi 
wojewódzkiej od Osiedla Szkolnego do szpitala. Wszyscy byli pewni, że to Burmistrz Bystrzycy 
Kłodzkiej robi tą drogę od Osiedla Szkolnego do szpitala. Kwestionowanie zasług Pana Szczygła przez 
radnego Piętę jest niezrozumiałe, gdyż atakuje się człowieka, który przez wiele lat działał w strukturach 
straży pożarnej. 
Jan Pięta – - mówi, że szanuje tego człowieka, tylko zwraca uwagę jak jest napisany wniosek. To są 
dwie różne sprawy. 
Jan Szkwarek – odpowiedział, że rozmawiał z Panem Zbigniewem Szcygłem i samochód strażacki do 
Nowego Waliszowa został przydzielony właśnie dzięki Niemu. Prawdopodobnie zostanie zakupiony 
także samochód dla OSP dla miejscowości Zabłocie. 
Jan Pięta – oznajmił, że gdyby nie Pani Burmistrz, żadne OSP nie miałoby samochodu. To aby było 
jasne. 
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Zastępca Burmistrza – poinformowała, że nie zwraca się do Pani Burmistrz, gdyż nie jest 
projektodawcą projektu uchwały odnośnie nadania Honorowego Obywatela Panu Zbigniewowi 
Szczygłowi. Odnosi się do zapisów we wniosku i projektu uchwały. Zaznaczyła, że nie odnosi się do 
osoby Pana Zbigniewa lecz do samego wniosku.  
W złożonym wniosku jest kilkanaście błędów ortograficznych, są błędy interpunkcyjne, błędy rzeczowe i 
formalne.  
Nie tak dawno radni procedowali nad wnioskiem o nadanie tytułu Honorowego  Obywatela Panu 
Andrzejowi Puchaczowi. Jeden z radnych Pan Andrzej Wziątek miał wątpliwości stylistyczne, dlatego 
też nie głosował nad tą uchwałą. Nie występuje dziś po to aby wytykać to co zawarte jest w 
uzasadnieniu uchwały, tylko z racji szacunku dla Pana Zbigniewa Szczygła, należałoby taki wniosek 
poprawić, a zatem: 
 
1/ cyt: „Pełnił wieloletnią służbę na stanowiskach kierowniczych w Państwowej Straży Pożarnej                                          

w Świdnicy, Wałbrzychu, a do lutego 2006 roku pełnił funkcję Komendanta Dolnośląskiej Wojewódzkiej 

Państwowej Straży Pożarnej we Wrocławiu.” – nie ma takiej funkcji a jest Dolnośląski Komendant 

Wojewódzki Państwowej Straży Pożarnej, a zatem prawidłowy zapis powinien brzmieć następująco:  

„Pełnił wieloletnią służbę na stanowiskach kierowniczych w Państwowej Straży Pożarnej w Świdnicy, Wałbrzychu, a 

do lutego 2006 roku pełnił funkcję  Dolnośląskiego Komendanta Wojewódzkiego  Państwowej Straży Pożarnej 

we Wrocławiu.” 

2/ cyt: „Organizował i kierował wieloma działaniami ratowniczymi w czasie katastrof, a szczególnie w czasie 

„powodzi tysiąclecia" w 1997 r. w Województwie Wałbrzyskim, w tym na terenie Gminy Bystrzyca Kłodzka.” – 

niewątpliwie wnioskodawca konstruując to zdanie miał na myśli okręg administracyjny. Pisownia ortografii 

wskazuje, że okręgi administracyjne pisze się z małej litery, zatem wskazanym jest poprawienie błędów 

ortograficznych i zapisanie z małej litery: „województwie wałbrzyskim”  oraz „gminy…”, wobec czego 

prawidłowy zapis powinien brzmieć następująco:  

 „Organizował i kierował wieloma działaniami ratowniczymi w czasie katastrof, a szczególnie w czasie „powodzi 

tysiąclecia" w 1997 r. w województwie wałbrzyskim, w tym na terenie gminy Bystrzyca Kłodzka.” 

3/ cyt: „Współautor „Programu Poprawy Stanu Bezpieczeństwa Dolnego Śląska" zawartego                                                   

w strategii rozwoju Dolnego Śląska”   - prawidłowy zapis powinien brzmieć następująco:  

„Współautor „Programu Poprawy Stanu Bezpieczeństwa Dolnego Śląska" zawartego w strategii rozwoju 
województwa dolnośląskiego.”  

 
4/ cyt: „Współudział w opracowaniu Programu Bezpieczeństwa Dla Obszarów Górskich W Ramach 

Zrównoważonego Rozwoju”  - prawidłowy zapis powinien brzmieć następująco:  
„Współudział w opracowaniu programu bezpieczeństwa dla obszarów górskich w ramach zrównoważonego 
rozwoju” 
 
5/ cyt: „Członek i aktywny działacz wielu organizacji na terenie województwa, zaangażowany również w działanie 

lokalnych organizacji społecznych na terenie Gminy Bystrzyca Kłodzka…”  - prawidłowy zapis powinien brzmieć 

następująco:  

„Członek i aktywny działacz wielu organizacji na terenie województwa, zaangażowany również w działanie lokalnych 
organizacji społecznych na terenie gminy Bystrzyca Kłodzka” 
 
6/ cyt: „Obecnie Pan Zbigniew Szczygieł jako radny wojewódzki, działacz społeczny i mieszkaniec naszej gminy 

angażuje się w wiele działań poprawiających życie naszych mieszkańców  np. budowa ścieżki rowerowej, promocja 

produktu regionalnego „wołowina sudecka" -  prawidłowy zapis powinien brzmieć następująco:  

„Obecnie Pan Zbigniew Szczygieł jako radny wojewódzki, działacz społeczny i mieszkaniec naszej gminy angażuje się 
w wiele działań poprawiających życie naszych mieszkańców  np. budowa ścieżki rowerowej, promocja produktu 
regionalnego „Wołowina Sudecka ” 
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7/ cyt: „Jako radni uważamy, że olbrzymie zaangażowanie i wspieranie społeczności lokalnej                                                 

i samorządu terytorialnego w pełni uzasadnia nasz wniosek o nadanie Panu Zbigniewowi Szczygłowi Tytułu 

„Honorowy Obywatel Bystrzycy Kłodzkiej" - prawidłowy zapis powinien brzmieć następująco:  

„Jako radni uważamy, że olbrzymie zaangażowanie i wspieranie społeczności lokalnej                                                                 
i samorządu terytorialnego w pełni uzasadnia nasz wniosek o nadanie Panu Zbigniewowi Szczygłowi tytułu 
„Honorowy Obywatel Bystrzycy Kłodzkiej"   ” 
 
Zgłosiła błąd formalny w postaci braku podpisu radcy prawnego na projekcie uchwały.    
Irena Stawiarska – poinformowała, że cieszy się, że Pani Zastępca przedstawiła uwagi ortograficzne, 
że wielokrotnie są zgłaszane uwagi co do pisowni w różnych dokumentach.   
Mieczysław Kamiński – To co się stało to jest skandal. Po pierwsze to nie wiadomo, czy Vice 
Burmistrz miała kompetencje i prawo aby zabierać głos w sprawie wniosku grupy radnych. „a Pani 
Burmistrz jak się Pani nie zna na języku polskim to niech Pani nie interpretuje  bo niektórzy piszą z 
małej litery a inni z dużej i jest dobrze i tak i tak. Większość tych sformułowań i tych błędów niby, 
których Pani tu wytknęła top jest na stronie internetowej Sejmiku Dolnośląskiego, bo ja to właśnie 
stamtąd spisałem. Jeśli ma Pani pretensje to niech napisze Pani skargę do Marszałka albo do biura 
Sejmiku Dolnośląskiego. Wypraszam sobie takie głupie uwagi. Ten wniosek został formalnie przyjęty i 
zaakceptowany, Kapituła go przegłosowała i Pani nie ma prawa w ogóle takiego wniosku składać i 
takimi głupotami się zajmować. To świadczy o Pani poziomie. I dlatego te plotki o Pani działalności na 
terenie naszej Gminy dzisiaj na tej Sali się sprawdziły. My się bliżej Pani przyglądniemy w tej sprawie 
bo Pani sama zaczęła tą wojnę. Szkoda, że nie ma Pana Wziątka, bo polonista by Pani wytłumaczył, że 
można pisać z dużej litery i z małej i w niektórych przypadkach nie jest to żaden błąd. Wiec niech 
nauczy się Pani języka polskiego i wtedy będzie Pani dyskutować z polonistą.”   
Zastępca Burmistrza – podtrzymuje, że okręgi administracyjne zasady ortografii mówią o pisaniu z 
małej litery. Z dobrej woli wskazuje na błędy z uwagi na osoby Pana Szczygła, że nie zasługuje na to 
aby taki wniosek dotyczący Jego osoby zawierał błędy ortograficzne. A błędy ortograficzne nie powinny 
zdarzyć się poloniście.   
 
Przewodniczący Rady poinformował, że klub radnych Ponad Podziałami będzie głosował za 
wnioskiem o nadanie tytułu Honorowego Obywatela Bystrzycy Kłodzkiej dla Pana Zbigniewa Szczygła, 
chociaż mogliśmy się w tym przypadku wstrzymać. 
 
Przewodniczący Rady przystąpił do przeprowadzenia głosowania nad projektem uchwały.                     
Rada w obecności 14 radnych, w głosowaniu jawnym, jednogłośnie podjęła:  
 

Uchwałę Nr LXIV/566/14 
w sprawie  nadania tytułu „Honorowy Obywatel Bystrzycy Kłodzkiej” 

       - stanowiący załącznik nr 6 
 
6/ Przewodniczący Rady poprosił Panią Burmistrz o przedstawienie wniosku dotyczącego szóstego 
kandydata, tj. Pana Wiesława Włodarczaka. 
Burmistrz poinformowała, że Pan Wiesław Włodarczak  od 41 lat jest samorządowcem w partnerskiej 
Gminie Kaźmierz, z czego od 1991 r. piastuje urząd Wójta Gminy Kaźmierz (6 kadencji). 
Od chwili podjęcia współpracy z Gminą Bystrzyca Kłodzka w 1995 roku stale zaangażowany                           
w rozwijanie kontaktów partnerskich, mających na celu dobro społeczności lokalnych. Pełniąc funkcję 
Wójta Gminy Kaźmierz podejmował szereg starań, mających na celu pomoc w realizacji zadań 
bystrzyckiego samorządu, m. in. wspierając bystrzycką gminę w działaniach prowadzonych w ramach 
Związku Gmin Polskich Rzeczpospolitej Polskiej. Za szybką reakcję oraz udzielone wsparcie 
materialne udzielone po powodzi w 1997 roku zostaje   odznaczony   w   2007   roku   medalem   
„Zasłużony   dla   Bystrzycy   Kłodzkiej". 
Przy jego osobistym i aktywnym działaniu - w ramach partnerskiej współpracy międzygminnej - od 
blisko dwudziestu lat, wymieniane są doświadczenia w zakresie rozwoju administracji samorządowej, 
ochrony i poprawy środowiska naturalnego, szkolnictwa i oświaty, turystyki, sportu oraz wypoczynku. 
Dzięki temu znacznie rozwinęły się kontakty i działania pomiędzy jednostkami. W szczególności 
dotyczy to realizacji zadań w zakresie promowania wzajemnych walorów turystycznych, współpracy 
ochotniczych straży pożarnych oraz klubów sportowych i stowarzyszeń. Efektem współpracy, są częste 
wymiany partnerskie pomiędzy ww. organizacjami. 
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W wyniku osobistego zaangażowania Pana Wiesława Włodarczaka zapoczątkowane kontakty między 
partnerami na szczeblu samorządowym owocują regularnymi wizytami władz oraz przedstawicieli gmin, 
zarówno w Bystrzycy Kłodzkiej jak i w Kaźmierzu. 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
Mieczysław Kamiński – poinformował że ta akurat kandydatura nie budzi wokół nas żadnych emocji 
negatywnych. Swoja postawa i zaangażowaniem doprowadził do tego, że nie jest to sztuczna atrapa w 
postaci wizyt i kontaktów ale faktyczną współpracą pomiędzy społecznościami. Na 1000% zasługuje na 
tytuł Honorowego Obywatela Bystrzycy Kłodzkiej.  
Jan Szkwarek – popiera przedmówcę i uważa, że zasługuje na odznaczenie. 
 
Przewodniczący Rady przystąpił do przeprowadzenia głosowania nad projektem uchwały.                     
Rada w obecności 14 radnych, w głosowaniu jawnym, 14 głosami za, jednogłośnie podjęła:  
 

Uchwałę Nr LXIV/567/14 
w sprawie  nadania tytułu „Honorowy Obywatel Bystrzycy Kłodzkiej” 

       - stanowiący załącznik nr 7 
 
7/ Przewodniczący Rady poprosił Panią Burmistrz o przedstawienie wniosku dotyczącego siódmego 
kandydata, tj. Pana Bogdana Zdrojewskiego. 
Burmistrz poinformowała, że  Pan Bogdan Zdrojewski w latach 1990-2001 prezydent Wrocławia, 
senator IV kadencji, poseł na Sejm RP IV, V i VII kadencji, od 2007 r. Minister Kultury i Dziedzictwa 
Narodowego. 
Pan Bogdan Zdrojewski pełniąc funkcję ministra, wielokrotnie wspierał inicjatywy Gminy Bystrzyca 
Kłodzka w zakresie realizacji zadań związanych z ochroną zabytków. W latach 2011 - 2014 gmina 
otrzymała z ministerstwa dotacje w wysokości 1 426 375 zł na prace konserwatorskie i roboty 
budowlane niezbędne do ratowania XIV - wiecznych murów obronnych w Bystrzycy Kłodzkiej. 
W roku 2009 Muzeum Filumenistyczne w Bystrzycy Kłodzkiej otrzymało                                                       
z Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego dofinansowanie w ramach programu ochrony 
zabytków i infrastruktury muzeów w wysokości 34.000 zł. Środki finansowe dotyczyły realizacji 
projektów kompleksowego remontu sali wystawowej, z odtworzeniem sklepienia oraz zakupu 
profesjonalnych gablot wystawienniczych. 
W 2014 roku Minister Kultury i Dziedzictwa Narodowego Pan Bogdan Zdrojewski postanowił 
dofinansować aż trzy zadania, które na przestrzeni roku 2014 realizowane będą w bystrzyckim muzeum 
filumenistycznym. Wsparcie z puli MKiDN w ramach programu "Wspieranie działań muzealnych" 
otrzymał projekt "Modernizacja wystawy stałej pn. Historia niecenia ognia, z okazji obchodów 50-lecia 
istnienia Muzeum Filumenistycznego w Bystrzycy Kłodzkiej". Zadanie "Kompleksowy remont elewacji 
budynków Muzeum" znalazło wsparcie finansowe w ramach priorytetu "Ochrona zabytków". Muzeum 
otrzymało również dofinansowanie na realizację projektu edukacyjnego pn. "Latające Muzeum". Dotacje 
przyznane na realizację ww. zadań muzealnych wynoszą aż 170 000 zł i w znacznym stopniu odciążą 
muzealny budżet przy realizacji wszystkich projektów. 
W 2014 r. Miejsko Gminny Ośrodek Kultury otrzymał 400 tys. zł dofinansowania w ramach Programu 
Operacyjnego Ministra Kultury i Dziedzictwa Narodowego, priorytet infrastruktura domów kultury, na 
realizację projektu pn. "Miejsko Gminny Ośrodek Kultury w Bystrzycy Kłodzkiej odpowiedzią na 
kulturalne potrzeby mieszkańców regionu". 
W latach 2011 - 2013 zostały również przekazane dotacje na przebudowę budynku poł. w Bystrzycy 
Kłodzkiej przy ul. Okrzei 34, z przeznaczeniem na Państwową Szkół Muzyczną I st. w Bystrzycy 
Kłodzkiej. Ogółem na ww. cel przeznaczono z Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego, 
dofinansowanie w ramach programu rozwoju infrastruktury szkolnictwa artystycznego w wysokości 
925.280 zł. Decyzją Ministra Kultury i Dziedzictwa Narodowego przyznawane są również dotacje na 
ratowanie obiektów sakralnych. 
Pozyskanie dofinansowania na realizację zadań w ramach programów z zakresu ochrony zabytków, 
wspierania działań muzealnych oraz szkolnictwa artystycznego, pozwoliło na wykonanie w tak dużym 
zakresie prac remontowych w tych obszarach. Podkreślenia wymaga fakt, iż pomimo tysięcy aplikacji z 
całego kraju, wnioski bystrzyckiej gminy znalazły uznanie i akceptację poprzez przyznanie ww. dotacji. 
Wspieranie lokalnych przedsięwzięć w bystrzyckiej gminie w zakresie ochrony zabytków, działania na 
rzecz muzeum filumenistycznego oraz szkoły muzycznej, uzasadnia podjęcie uchwały o nadanie Panu 
Bogdanowi Zdrojewskiemu tytułu „Honorowy Obywatel Bystrzycy Kłodzkiej." 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
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Mieczysław Kamiński – poinformował że ma tutaj wewnętrzne wątpliwości czy Panu Ministrowi należy 
się tytuł Honorowego Obywatela Bystrzycy Kłodzkiej. Ta pomoc która jest widoczna jest w ramach 
swoich zawodowych obowiązków. Znamy gminy w Polsce, które od Pana Ministra otrzymały dużo 
większe środki finansowe. To nie jest tak, że jedna jedyna gmina została doceniona i wywyższona. 
Nasze składane wnioski są dobrze sporządzone, merytoryczne i dlatego mają akceptację u Ministra.     
Osobiście wstrzyma się nad kandydaturą Pana Zdrojewskiego. 
 
Przewodniczący Rady przystąpił do przeprowadzenia głosowania nad projektem uchwały.                     
Rada w obecności 14 radnych, w głosowaniu jawnym, 13 głosami za, przy 1 wstrzymującym się 
podjęła:  
 

Uchwałę Nr LXIV/568/14 
w sprawie  nadania tytułu „Honorowy Obywatel Bystrzycy Kłodzkiej” 

       - stanowiący załącznik nr 8 
 

  Ad. 4.  Zamknięcie obrad.    
  Burmistrz – podziękowała wszystkim za podjęcie ww. uchwał, bez względu na to kto był wnioskodawcą 

i poinformowała, że uzasadnienia poszczególnych kandydatów zawierają jedynie cząstkowe zasługi. Na 
zakończenie dodała, że w tym wszystkim chodzi o serce i dobro człowieka.   

  Poinformowała, że 2 maja br. Biuro Rady Miejskiej będzie nieczynne. 
  W związku z tym, że w szkole w Długopolu Dolnym był ogłoszony konkurs „Nasze Uzdrowisko 

Długopole Zdrój”, Pani Dyrektor przesłała podziękowania dla Pana Artura Pokory Przewodniczącego 
Rady Miejskiej za wsparcie w organizację tego konkursu.  

 
Wobec wyczerpania porządku obrad – Przewodniczący podziękował sekretarzowi sesji za pełnienie 
obowiązku oraz radnym za czynny udział i zamknął obrady sześćdziesiątej czwartej sesji Rady Miejskiej 
VI kadencji w Bystrzycy Kłodzkiej o godz. 17:30. 
 

 


